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PUNT 1. GOEDKEURING EN OPVOLGING VERSLAG MINA-RAAD 29/09/2023 

Het verslag van 29/09/2023 was iets uitgebreider en werd al iets vroeger afgeleverd. 

De vraag vanuit de gehele MiNa-raad blijft om het verslag binnen de twee weken na de vergadering op te 

leveren, anders zal het volgende verslag niet worden goedgekeurd. 

Opmerkingen op het verslag: 

 

Punt 2: Er wordt gevraagd om de nieuwe lijst van adressen te bezorgen aan de leden van de MiNa-raad. Dit zal 

eerst via de GDPR-verantwoordelijke afgetoetst worden of deze gedeeld mag worden en zo ja, welke gegevens 

gedeeld mogen worden. 
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Punt 3: Voor de omgevingsvergunning bij de Schaapskooi, werd er geen VEN-ontheffing aangevraagd en 

bekomen van de aanvragers aan Agentschap Natuur en Bos (ANB). De milieudienst heeft gevraagd aan het 

Agentschap Natuur en Bos (ANB) om te handhaven, gezien dit tegen de wetgeving is. Er is nog geen feedback 

van het Agentschap Natuur en Bos (ANB) verkregen. 

 

Punt 5: Er zal een gezamelijke raad met de GECORO georganiseerd worden in de toekomst. Vanuit het college 

van burgemeester en schepenen worden momenteel de laatste voorlopig definitieve stappen ondernomen. Dit 

zal begin volgend jaar richting de GECORO en de MiNa-raad gaan ter advisering. 

 

Punt 9: Bespreking Giant Trees: Dit punt wordt volgende vergadering opnieuw opgenomen én zal in de 

volgende agenda opgenomen worden als een actie voor allen. 

 

Punt 10: Voetbalvelden met kunstgras: 

Vraag om te agenderen op het college van burgemeester en schepenen met de vraag of er sneller acties 

ondernomen kunnen worden (Regelgeving Europa: tegen 2028). Er moet een inventaris opgemaakt worden 

waar er actie moet ondernomen worden. KFC Halle heeft er één en Alberta heeft er ook één. Deze lijst zal 

moeten opgesteld worden in samenwerking met de verantwoordelijke voor sport. 

In een groepssessie rond warmtenetten: BEO-veld onder sportvelden: Boringen in de grond om zo de warmte 

naar boven te brengen en de omwonenden rondom gratis voorzien van warmte. Dit is een proefproject in Gent. 

Zijn er subsidies voor warmtenetten in Vlaanderen? 

Er moet nog verder bekeken worden of de warmtenetten rendabel zijn in een landelijke omgeving. Het blijkt niet 

evident om warmtenetten aan te leggen in landelijke gebieden, er zou eerder geopteerd dienen te worden voor 

individuele boringen. 

Verder heeft de gemeente geen eigendom van de percelen van de betrokken voetbalvelden. 

Vraag aan CBS: Kunnen er sneller acties ondernomen worden? 

Vraag voor ruimtelijke ordening: Wordt kunstgras beschouwd als verharding? 

 

Het verslag van 29/09/2023 wordt goedgekeurd, mits alle bovenstaande opmerkingen worden meegenomen. 

 

PUNT 2. VOORSTELLEN BESTEDING BUDGET 2023 

Oorspronkelijk budget MiNa-raad 2023: 5.100 euro 

Activiteit Kostprijs (€) 

Uitstap MiNa-raad 13/11/2022: Organisme national des déchets radioactifs et des matières 

fissiles enrichies – TABLOO 

234,00 

Voordracht Steven Vromman op 5/10/2023 344,29 

Bezoek Kamp C op 21/10/2023 110,00 

Etentje MiNa-raad in ’t Boshuisje op 21/10/2023 293,10 

Bijdrage MiNa-raad aan etentje in ’t Boshuisje op 21/10/2023 75,00 

Huidig budget beschikbaar op 07/12/2023 4193,61 

Indien het huidige beschikbare budget zinvol kan besteed worden, zal de MiNa-raad graag het beschikbare 

budget hiervoor gebruiken. 

 

1. Voorstel van mevrouw Beeckx om één groot bijenhotel aan de Dwergenbergen te voorzien omwille 

van educatieve doelstelling. 
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Het heeft geen zin om een groot bijenhotel te plaatsen, er zouden er beter meerdere kleine geplaatst 

worden. 

Verder is er navraag gebeurd over de prijs bij verschillende firma’s: 

- Één firma had geen tijd. 

- Één firma: Werkgroep Natuurpunt (met een atelier) heeft verschillende prijzen afhankelijk 

van de grootte. Voor een 6-vaks met logo van Dwergenbergen inclusief BTW, levering 

en installatie: 2966 euro. 

o Dit is heel veel geld. 

o Na 2-3 jaar moet het aangepast en vernieuwd worden, de gaatjes voor bijen 

moeten vernieuwd worden. 

o Mogelijk is het interessanter dat de gemeente of de kinderen dit zelf maken. 

o Indien de kinderen op school dit zelf zouden kunnen maken en thuis ophangen, 

worden kinderen zich meer bewust van het probleem. 

Verder is er ook de beperking van beschikbaar voedsel voor de bijen. Er zou anders in de 

onmiddellijke omgeving van het bijenhotel al een bloemenweide moeten aangelegd worden om al de 

bijen te voorzien. 

Bijgevolg wordt dit voorstel niet weerhouden door de leden van de MiNa-raad. Er wordt wel 

meegegeven dat dit mogelijk een leuke activiteit is voor de kinderen op school. Mogelijk kan er 

overwogen worden volgend jaar door de MiNa-raad, als er budgetten over zijn in 2024, om de 

aankoop van het materiaal te ondersteunen. 

 

2. Meneer Van Den Eynden is een erkende verdelger van Aziatische hoornaars. De laatste verdelging 

van het jaar is gebeurd. De particulier onderneemt reeds veel moeite om dit nest te laten verdelgen. 

Wilt de MiNa-raad gedeeltelijk of geheel tussenkomen in de ene factuur? De factuur bedraagt rond de 

150 euro. 

MiNa-raad gaat akkoord om de ene factuur te betalen. 

 Opmerking: Reële kostprijs factuur: 137,83 euro 

 

3. Mevrouw Van Uffelen stelt voor om voor de verdelging van Aziatische hoornaars een lokkastje met 

lokstof en klein schaartje (Valletje) ter beschikking te stellen aan de inwoners van Zoersel.  

- 1 valletje kost 10 euro, ze worden gemaakt in Limburg 

- Lokstof 

De val is selectief (met korrel zout te nemen) voor de Aziatische hoornaar. De vallen zouden 

neergezet moeten worden om jonge koniginnen te vangen in het voorjaar. Eerst een aantal aankopen, 

daarna laten weten aan burgers dat men deze kan komen afhalen. 

Bij het afhalen de betrokkenen zijn adres en e-mailadres opvragen, zodat er herrinneringse-mails 

uitgestuurd kunnen worden om de val buiten te plaatsen en terug binnen te nemen, waar extra lokstof 

kan opgehaald worden en algemene informatie hoe deze val werkt. 

Door de wespen af te vangen, worden de nesten verzwakt. 

De vallen zullen gratis ter beschikking gesteld worden aan de inwoners, anders zullen dient er een 

retributiereglement opgesteld te worden. 

Van zodra de vallen geleverd zijn en de procedure voor de verdeling verder wordt vastgelegd, zal dit 

via de gemeentelijke kanalen gecommuniceerd worden naar de inwoners. 

 

Vraag aan college van burgemeester en schepenen: Kan de gemeente structureel de verdelging van 

Aziatische hoornaars op zich nemen? 

De bijenraad werkt de procedure uit voor de verdeling van de vallen. 



4/6  

 

De MiNa-raad stemt in met dit voorstel om 300 vallen en lokstof aan te kopen en voor de verdeling van 

de vallen werd beslist dat er één val per persoon ter beschikking zal gesteld worden. 

Het reële budget betreft:  

- 3000 euro (300 vallen x 10 euro per val) 

- 505,24 euro (lokstof voor 300 vallen) 

 

PUNT 3. OPVOLGING VERSLAG BIJENRAAD 23/09/2023 

Verslag bijenraad 21/09/2023: 

Bezoek van Tim Chabot, Tine Vermeiren en Wenda Van Uffelen aan de St. Elisabeth school in verband met het 

klimaatrobuuster maken van de school. 

Er werden verschillende vragen gesteld: 

1. Kan de gemeente potgrond aanleveren voor het aanplanten van bloembollen en dergelijke? 

a. De aanlevering van potgrond is reeds gebeurd. 

2. Kan de gemeente bloembollen aankopen, zodat deze aangeplant kunnen worden door de tuinman in 

samenwerking met de kinderen? 

a. De bloembollen zijn reeds aangeleverd. 

3. Welke vaste planten zijn geschikt om op de verschillende aangegeven locaties te planten? 

a. Mevrouw Van Uffelen levert deze informatie aan voor de school, zodat zij kunnen beslissen 

welke ze wensen aan te planten. 

De bijenpakketten loopt allemaal goed. 

 

Punt 6. Hallebaan en Emmapadje: Porifier is een hele propere verharding. De technische dienst werkt met 

porifier, niet met dolomiet.  

 

Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen over het verslag van de bijenraad van 23/09/2023. 

 

PUNT 4. EVALUATIE VOORSTELLING STEVEN VROMAN 

Er werden gratis drankjes, van het budget van de gemeente voorzien. 

Er werd gewerkt met een vrije bijdrage, zo werd er een bedrag van 116,15 euro ingezameld. Dit bedrag werd 

afgegeven via de milieudienst aan de financiële dienst. Het bedrag werd toegevoegd aan de pot van de 

gemeente, gezien de gemeente de kosten voor de drankjes heeft betaald. 

 

Voorstel voor een volgende lezing: Aziatische hoornaar: 

Eventueel de lezing combineren met het uitdelen van de vallen. Er kan zonder problemen een spreker worden 

voorzien. De lezing zal voorlopig voorzien worden begin maart, in de zaal boven de bibliotheek (beperkt 

publiek). 

 

Er zijn geen andere voorstellen voor lezingen/voordrachten voor volgend jaar. 

 

PUNT 5. EVALUATIE BEZOEK KAMP C 

Er waren niet al te veel deelnemers, slechts 11 deelnemers. 

Voorstel om volgend jaar de activiteiten samen met de MiNa-raad van Malle te organiseren, om zo meer volk 

aan te trekken. 

Hierdoor zullen activiteiten ook gepubliceerd worden via de MiNa-raad van Malle is kan er een gezamenlijke 

uitstap georganiseerd worden en zijn er meer mogelijkheden. 

 

Voorstel: Verdronken land van Saeftinghe: Rijden met bus met gids, rondwandelen met gids, … . 
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De MiNa-raad is akkoord om Malle mee in de boot te trekken voor activiteiten en ook grotere dingen samen te 

doen. 

 

PUNT 6. ADVIES ONTWERP PARTICIPATIEREGLEMENT 

Het participatiereglement wordt niet helemaal overlopen, iedereen heeft de kans gehad om het door te nemen. 

De raadsleden en schepenen hebben geen stemrecht. Indien een raadslid een vergadering wenst bij te wonen, 

mag dit, maar ze mogen geen actieve rol opnemen en niet mee stemmen. 

 

Artikel 9: Meldingen, beleidssignalen en klachten: 

Wat wordt er beschouwd als een tijdige oplossing? Er wordt de vraag gesteld wat er wordt verstaan onder 

tijdige oplossing. 

Kan er een timing/planning worden doorgegeven aan burgers? 

Ervaring: zwerfvuil of sluikstort: volgende dag al opgehaald, andere zaken duren langer, maar wanneer de 

uitvoering is, is niet altijd duidelijk voor de burgers. 

Vb. Bethaniënlei: Afscheiding tussen fietspad en rijbaan op het punt dat een trage weg uitkomt op een fietspad 

(op dit punt staat er geen haag en kunnen fietsers los op de rijbaan komen, wat een gevaarlijke situatie 

creëert). 

Vb. Grote mestzak naast het Schijn in agrarische gebied. Bij navraag en opzoekwerk, blijkt dat er een bepaalde 

afstand dient gerespecteerd te worden, alsook een termijn van 3 maanden. Ondertussen werd de handhaving 

opgestart. 

Vb. Overhangende haag over openbaar domein, beperkte zichtbaarheid op hoekperceel.  

De gemeente is niet bevoegd om de haag langs de zijde van het openbaar domein bij te snoeien. Er wordt 

gevraagd aan de eigena(a)r(en) om de nodige acties te ondernemen om zich in regel te stellen met het 

politiereglement. Indien hier geen gevolg aan wordt gegeven, zal er een GAS-vaststelling worden gemaakt, wat 

mogelijk kan leiden tot een GAS-boete. 

 

De bespreking rond de termijnen, blijft een moeilijke knoop om door te hakken. 

Onze diensten stellen echter alles in het werk om de meldingen, vragen, klachten en opmerkingen zo spoedig 

mogelijk te behandelen. 

 

PUNT 7. BELEIDSNIEUWS 

Alles wat voorzien is wordt verder uitgewerkt. 

Voor de wijk Driehoek: zo’n 300- tal laanbomen aangeplant. Dit werd zeer goed aangeplant, met waterzakken 

die tijdens de zomerperiode kunnen gevuld worden om de aanplant te beschermen tegen uitdrogen. Er werden 

zes verschillende soorten aangeplant: Linde, zuileik, moeraseik, veldesdoorn, boomhazelaar, lijsterbes. 

Dit jaar zijn er zo’n 500 laanbomen aangeplant (50 dode werden vervangen, 300 nieuwe wijk driehoek, 150 

nieuwe voor aanvullingen bestaande bomenrijen). 

De overige 150 bomen bevatten 12 verschillende soorten: gewone es, gewone esdoorn, ruwe iep, veldesdoorn, 

zoete kers, zomereik, gewone plataan, gewone vogelkers, ruwe iep, tweestijlige meidoorn, veldesdoorn, wilde 

lijsterbes, winterlinde, zoete kers. 

 

PUNT 8. OMGEVINGSVERGUNNINGEN 

In de Liefkenshoek 135 waren er twee eiken ingerot. Men is er lang over bezig geweest. Er is een heraanplant 

opgelegd van plantmaat 12-14. De betrokken bomen waren ziek en op advies van de groendienst werd dit 

voorwaardelijk gunstig geadviseerd naar het college van burgemeester en schepenen toe. 

 

Er worden zeer veel bomen gekapt op zo’n korte periode in Zoersel. Er wordt bijna altijd een heraanplant 

opgelegd. 
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Voor naaldbomen is de voornaamste oorzaak de letterzetter. 

Voor de andere bomen: In kader van bouwwerken, als het een bouw betreft, worden de bomen gerooid. 

 

VARIA 

1. De kerstverlichting langs de Handelslei is allemaal geel en een stuk wit. Hoe komt dit? 

2. Het is absurd om een boom uit te doen, deze in huis te nemen en daarna terug buiten te gooien. 

VOLGENDE VERGADERING 

Op 8 februari 2024 om 20 uur in Raadszaal, Handelslei 167, 2980 Zoersel, zal de volgende MiNa-raad 

plaatsvinden. 

Op 24 januari 2024 om 10 uur tijdens een afspraak met de milieudienst, zal de volgende vergadering Dagelijks 

bestuur MiNa-raad plaatsvinden. 


